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Vragen van het lid Van Velzen (SP)
aan de minister van Justitie over de
arrestatie van een mogelijke
Argentijns-Nederlandse
oorlogsmisdadiger. (Ingezonden
25 september 2009)

1
Herinnert u zich de antwoorden op
eerdere vragen over onderzoek naar
een vermeende Argentijnse
oorlogsmisdadiger?1

2
Is de in deze vragen genoemde
persoon (P.) degene die op
23 september 2009 op de luchthaven
van het Spaanse Valencia werd
aangehouden op verdenking van
betrokkenheid bij «dodenvluchten»
voor de Argentijnse junta? Zo ja, is
het waar dat sinds voorjaar 2006
onderzoek werd gedaan naar P. door
de Nationale Recherche?2 Zo nee,
sinds wanneer dan wel?

3
Wat is de reden dat P. niet door
Nederland is aangehouden en
vervolgd op basis van het door de
Nationale Recherche verrichte
onderzoek?

4
Sinds wanneer was Transavia op de
hoogte van de mogelijke
betrokkenheid van P. bij de
«dodenvluchten» voor de Argentijnse
junta? Welke actie heeft Transavia
vervolgens ondernomen?

5
Wanneer is P. voor het laatst
gescreend en is er bij de screening
rekening gehouden met de
onderzoeksresultaten van de
Nationale Recherche?

6
Lopen er in Nederland nog
onderzoeken tegen andere mogelijke
oorlogsmisdadigers die betrokken
zijn geweest bij de Argentijnse junta?
Zo ja, hoeveel?

Toelichting:
Deze vragen dienen ter aanvulling op
eerdere vragen ter zake van het lid
Griffith (VVD), ingezonden
25 september 2009 (vraagnummer
2009Z17285)

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2007–2008, nr. 715.
2 Vrij Nederland, jaargang 68, nummer 43,
27 oktober 2007.

Antwoord

Antwoord van minister Hirsch Ballin
(Justitie), mede namens de minister
van Binnenlandse Zaken en
Koninkrijksrelaties (ontvangen
9 oktober 2009)

1
Ja.

2
Ja, het gaat om dezelfde persoon.
De Nationale Recherche is in
september 2006 een voorbereidend
onderzoek tegen deze persoon
gestart onder leiding van het

Landelijk Parket. Dit heeft geleid tot
een opsporingsonderzoek.

3
Het Nederlandse
opsporingsonderzoek is nog niet
afgerond. Pas na het afronden
daarvan zal een vervolgingsbeslissing
worden genomen. Bij het nemen van
die beslissing wordt ook de
procedurele gang van zaken in
Argentinië betrokken.

4
Transavia is door het Openbaar
Ministerie niet geïnformeerd over het
onderzoek, aangezien dit het
onderzoeksbelang zou kunnen
schaden.

5
Voor de beantwoording van deze
vraag verwijs ik naar mijn
ambtgenote van Binnenlandse Zaken
en Koninkrijksrelaties, die
verantwoordelijk is voor de
uitvoering van
veiligheidsonderzoeken. Zij zal het
antwoord op deze vraag aan de
Tweede Kamer doen toekomen
samen met de beantwoording van de
vragen van het lid Griffith
(2009Z17285, ingezonden op
25 september 2009).

6
Opsporingsonderzoeken zijn naar hun
aard vertrouwelijk. Om die reden kan
ik geen antwoord geven op deze
vraag.
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Vragen gesteld door de leden der Kamer, met de daarop door de
regering gegeven antwoorden
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